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Skolebestyrelsesmøde 3.februar kl. 19.00 

 DAGSORDEN 

Fremmøde: ML, LN, SZM, HP, HAK, Lars, Mia, Annemette, 

Christina, Sarah, Martin 

  

  

Afbud: Britt, Dennis 

 

1. Orienteringer 

 mødeflyt fra den 3.3 til den 2.3 

 ny viceskoleleder 

 reduktion i servicemedarbejdere 

 økonomi 

 samtalegrupper skilsmissebørn 

 skoleårets planlægning 

 sorgplan 

2. Trivselsgruppe 

- Trivselsgruppen er ikke igang endnu, men der forventes et møde snarest, som 

Louise kalder ind til. 

3. Legeplads / skolegård 

Hans Kirk deltager i punktet, hvor han og Stine fremlægger overvejelser over 

skolegårdsrenovering, samt redegør for konkrete investeringsforslag i tilknytning til 

dette. Under punktet drøftes overvejelser om at søge sponsorbidrag, samt hvem der i 

givet fald skal gå videre med opgaven. 

- Positive tilkendegivelser ud fra Hans og Stines oplæg, dog skal man vænne sig til 

de høje priser på legeredskaber, faldunderlag mv. men bred enighed om, at 

redskaberne skal være i ordentlig kvalitet og dermed også sikkerhed for, at 

gældende sikkerhedsregler overholdes. 

- Der overvejes til næste møde, hvordan vi evt. kan få kommune og sponsorer med 

ind i projektet, hvis skolegården ses som et opholdssted på havnen.  

4. Kvalitetsrapport 

Årets kvalitetsrapport gennemgås og drøftes. Der formuleres eventuelt kommentarer 

til rapporten. 

- Der formuleres et skriv til Kvalitetsrapporten ifht. ulovligt fravær på 0,6% i 

2013/14, da det skyldes enkeltelever, som har haft et længerevarende skolefravær. 



5. Madordning 

Drøftelse af ny madordning - eventuelt ved et samarbejde med Thyborøn 

Fritidscenter. Der er via skolens hjemmeside meldt ud, at vi leder efter en partner til 

en ny madordning. Det diskuteres, hvordan vi kommer videre, hvis dels andre 

melder sig, dels at andre ikke melder sig. Når en ny ordning drøftes igen på næste 

møde, tages skolens kostpolitik og (underforståede) retingslinjer op samtidigt. 

- Thyborøn Fritidscenter har meldt sig som eneste interesserede.  

6. Kontaktforældre 

Louise og Annemette redegør for, hvordan aftenen den 26. januar forløb, og det 

diskuteres, hvordan vi kommer videre herfra. 

- En aften med en positiv stemning, hvor der var forskellige forslag til, hvordan 

forældrene kan være med til at øge trivslen blandt børnene: 

               - Der ønskes en fokus på "De gode historier" både fra skolen og fra 

forældrene  

               - Alle kan ikke være ens, og der skal ikke laves regler men istedet 

retningslinjer 

               - Andres valg skal respekteres  

- Næste skridt er, at skolebestyrelsen kalder Trivselsforældrene til møde før 

sommerferien for at se status på kontaktforældrenes arbejde, samt udveksle gode 

ideer. 

7. Medarbejderrepræsentant til skolebestyrelsen 

Med Louises ansættelse som viceskoleleder er der en ubesat post som 

medarbejderrepræsentant. Trods flere efterlysninger har ingen meldt sig som 

interesseret. 

- Helle oplyser, at Marianne er interesseret i opgaven. Helle videregiver til Marianne, 

at hun skal komme omkring kontoret, hvis hun er interesseret. 

  

8. SFO - punktet udsat til næste møde 

Stine vil kort beskrive Pittens nuværende samarbejde med Børnecentret omkring 

overgange og "feedback-kultur". Dette for dels at sætte fokus på hvad Pitten har 

af muligheder i børnenes "frie tid" og hvilke pædagogiske overvejelser vi har ifht 

det,- dels for at høre bestyrelsens refleksioner omkring "gode overgange". Hvor kan 

vi blive bedre? 

9. Eventuelt 

10. Kommende møder 

salg af postkort mv, kostpolitik, skolens målsætning, dialog og aftalestyring, økonomi 

og budget, skolelederens arbejdsopgaver, skolereform/læringsreform, Perspekt, 

tavshedspligt, svømning, 

Link:   

 


